
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 12/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 270/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση παράθεσης δεξίωσης προς τιμήν του 
αποχωρήσαντος δ/ντού του Δήμου Χρήστου 
Σκουμπόπουλου και απόδοσης τιμών.  

 
       Σήμερα  1 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 28-5-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής  Δημάρχου κ. Μ. 
Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν 
παρόντα 20 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. K. Aσλάνογλου Ε. Παναγιωτίδης            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα  
3. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης  
4. Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης  
5. Α. Δελαβερίδης    
6. Δ. Αδάμου   Απόντες Πάρεδροι 
7. Θ. Τέτος   Γ. Μπαλτζής 
8. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Θ. Δεμερτζής 

10. Π. Καρασαββίδου    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Α. Μαρκούλης    
13. Α. Καραντουμάνης    
14. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  προ    ημερησίας διάταξης 

αποχώρησε     ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος. 
Κατά    τη    συζήτηση    της   υπ’ αριθ.  272/98 απόφ.  αποχώρησε 
ο κ. Ε.Λελεκάκης. 
Κατά   τη     συζήτηση     της υπ’  αριθ. 281/98 απόφ. αποχώρησαν  
οι κ.  κ. Ι.Κουρουζίδης ,    Α. Δελαβερίδης,     Κ.  Πουλασουχίδης, 
Π.Καρασαββίδου, Α.Μαρκούλης. 

15. Ο. Σιδηρόπουλος 
16. Ε. Σοφιανίδης 
17. Χ. Παπαγεωργίου 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Μ. Αδαλόγλου 
20. Π. Αγαθαγγελίδης 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αναπληρωτή  Δημάρχου κ. 
Μενέλαο Ποτουρίδη ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: Θα ήθελα να εισηγηθώ ένα 
θέμα σχετικά με την αποχώρηση του δ/ντή του Δήμου κ. Χ. Σκουμπόπουλου από την 
υπηρεσία. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαγεωργίου: Τι ακριβώς αφορά το θέμα; 
Πρόεδρος: Ζητείται από τον Δήμαρχο μία απόφαση του Δ.Σ επ’ αυτού θ’ 

αποφασίσουμε. Εχει σχέση με την αποχώρηση του δ/ντή του Δήμου και ζητείται να 
γίνει μία εκδήλωση. 

Παπαγεωργίου: Ερώτηση. Είναι ενήμερος ο κ. Σκουμπόπουλος; 
Πρόεδρος: Το Δ.Σ θ’ αποφασίσει και θα τον καλέσει. 
Παπαγεωργίου: Η θα μπει θέμα τακτικό ή θα ρωτήσω αν είναι ενήμερος. 
Πρόεδρος: Δεν το γνωρίζω. Μου ενεχείρισε σήμερα μία επιστολή ο κ. 

Σκουμπόπουλος, την οποία θα σας διαβάσω και του είπα ότι υπάρχει και κάτι ακόμη 
για το οποίο περιμένουμε την απόφαση του Δ.Σ. Συνεννοήθηκα με τον Δήμαρχο ότι 
ήρθε η επιστολή, έγινε η πρόταση από τον κ. Δήμαρχο για ν’ αποφασίσει το Δ.Σ για 
μία εκδήλωση.   

Παπαγεωργίου: Το τιμώμενο πρόσωπο είναι ενήμερο; Βρισκόμαστε σε 
προεκλογική περίοδο και ο δ/ντής του Δήμου είναι και ο αντίπαλος του Δημάρχου σ’ 
αυτές τις εκλογές. 

Πρόεδρος: Δεν είναι το τιμώμενο πρόσωπο από τον Δήμαρχο. Το Δ.Σ θ’ 
αποφασίσει. 

Παπαγεωργίου: Ο Δήμαρχος όμως προτείνει, αφού υπογράφει ο ίδιος την 
εισήγηση, να τιμηθεί από το Δ.Σ. Δεν ακούγεται αυτό τόσο απλό. Θέλω να γνωρίζω 
ποιες είναι οι προθέσεις. Αν υπάρχουν έντιμες και ειλικρινείς προθέσεις είναι βέβαιο 
ότι όλα γίνονται συντονισμένα και εν γνώση. Είναι γνώστης ο κ. Σκουμπόπουλος;  

Πρόεδρος: Ενδεχομένως όχι. Δεν το ξέρω σίγουρα. 
Ποιοι συνάδελφοι δέχονται τη συζήτηση του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. 

Δελαβερίδης, Δ. Αδάμου, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Π. 
Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές , Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Γ. 
Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοί  συνάδελφοι διαφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος.  
Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 2  σύμβουλοι: 

Ε. Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου. 
Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συζητείται το θέμα. 

 Πριν συζητήσει το Δ.Σ το θέμα οφείλω να σας διαβάσω την επιστολή που μου 
ενεχείρισε σήμερα το μεσημέρι ο κ. Σκουμπόπουλος, η οποία λέει τα εξής: Μετά την 
ολοκλήρωση και τυπικά της διαδικασίας αποχώρησής μου από το Δήμο Βέροιας με 
τη σχετική δημοσίευση της παραίτησής μου στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, 
παρακαλώ, δεχθείτε και μεταβιβάστε και στους υπόλοιπους συμβούλους τις 
θερμότερες ευχαριστίες μου για την επί σειρά ετών ειλικρινή και γόνιμη συνεργασία 
μας. 
 Εκφράζοντας την πεποίθηση ότι με γνώμονα την εξυπηρέτηση του δημοσίου 
συμφέροντος θα δημιουργηθούν αντίστοιχες συμπεριφορές και στάσεις ζωής στο 
άμεσο μέλλον, παρακαλώ, δεχθείτε τις καλύτερες ευχές μου. 

Ποτουρίδης: Η επιστολή έχει ημερομηνία επάνω; 



Πρόεδρος: Εχει, είναι 1-6-98. 
Ποτουρίδης: Το εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου έχει ημερομηνία 29-5-

98. Είναι προγενέστερο της επιστολής. Γιατί έρχεται τώρα το θέμα; Είναι ο χρόνος 
που πήραμε τη δημοσίευση της παραίτησης στο ΦΕΚ. Το εισηγητικό αναφέρει τα 
εξής: Με την από 26-3-1998 αίτησή του ο κ. Χρήστος Σκουμπόπουλος, Δ/ντής Δήμου 
Βέροιας, υπέβαλε παραίτηση, η οποία έγινε αποδεκτή με την αριθ. 781/5820/27-4-
1998 απόφαση Δημάρχου Βέροιας, περίληψη της οποίας δημοσιεύθηκε με την αριθ. 
4524/98 απόφ. Γ. Γ. Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας στο ΦΕΚ 92/τ. ΝΠΔΔ/22-5-
1998. 
 Προτείνεται στο Δημοτ. Συμβ. για την αποχώρηση από την υπηρεσία του κ. 
Χρήστου Σκουμπόπουλου να παρασχεθεί στο Δημοτικό Περίπτερο «ΕΛΗΑ» την 
Παρασκευή 5-6-1998 και ώρα 1:30 δεξίωση στην οποία θα προσκληθούν να 
παραστούν. 
Α) Το Δημοτικό Συμβούλιο. 
Β) Ολοι οι εργαζόμενοι στο Δήμο καθώς και ο πρώην Δήμαρχος Βέροιας κ. Ανδρέας 
Βλαζάκης. 
 Παρακαλείται το Δ.Σ ν’ αποφασίσει σχετικά και να εγκρίνει την σχετική 
πίστωση. 
 Πρέπει να σας πω και το εξής. Σήμερα ήρθε να με αποχαιρετίσει ο κ. 
Σκουμπόπουλος και μου είπε ότι ενεχείρισε επιστολή στον πρόεδρο του Δ.Σ και μας 
ευχαριστεί. Του είπα ότι και το Δ.Σ θα συζητήσει το θέμα και προφανώς θα φέρει μία 
πρόταση την οποία θα σας την γνωρίσουμε όταν παρθεί η απόφαση. Προφανώς δεν 
μπορούσαν να γίνουν προσυνεννοήσεις. Επίσης προφορικά υπήρξε αίτημα του κ. 
Σκουμπόπουλου να χρησιμοποιηθεί η αίθουσα του Δ.Σ για ν’ αποχαιρετίσει τους 
υπαλλήλους του Δήμου και εξ’ αυτού εγεννήθει  η ιδέα  ότι έπρεπε το Δ.Σ να τον 
τιμήσει. 
 Δεν θάθελα να μπω στη διαδικασία, όλοι γνωρίζουμε την παρουσία του όλα 
αυτά τα χρόνια, πόσο βοήθησε το Δήμο, όσο κι αν προσπαθήσω να πλέξω το εγκώμιό 
του φοβάμαι ότι θα τον αδικήσω. Γι αυτό περιορίζομαι να πω λίγα πράγματα ότι 
βοήθησε αφάνταστα το Δ.Σ στο σύνολό του. Είχε την υπομονή ν’ ακούει επί ώρες και 
να διορθώνει όσες φορές χρειαζόταν. Διατήρησε την υπηρεσία σ’ ένα άψογο επίπεδο, 
έχει μερίδιο στην ανάπτυξη της πόλης. Μ’ αυτά τα λίγα θ’ αναφερθώ και νομίζω δεν 
πρέπει να πέσουμε σ’ αυτή την μικρόψυχη λογική και να χαιρετίσουμε έναν άνθρωπο 
που μας βοήθησε. Το Δ.Σ πρέπει ν’ εγκρίνει και τη σχετική δαπάνη. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Χιονίδης: Επιζεί και ο κ. Ζαμπούνης, όποτε έχει οριστεί ως δ/ντής ο κ. 

Σκουμπόπουλος. Θα πρέπει να καλεστεί κι αυτός. 
Παπαγεωργίου: Εάν θέλουμε να τιμήσουμε ένα πρόσωπο του γνωστοποιούμε 

την πρόθεσή μας αυτή και του προτείνουμε να μας πει πότε μπορεί να ρθει. Αυτό 
αντίκειται στους κανόνες ευγενείας. Το Δ.Σ πρώτα πρέπει να σέβεται και μετά να 
τιμά. 
 Επειδή πιστεύω ότι θα πρέπει να υπάρξει μία στοιχειώδη συνεννόηση και για 
να μη χαλάσω το κλίμα της διάθεσης που προφανώς μπορεί να υπάρχει θα πρότεινα 
το ζήτημα αυτό ν’ αναβληθεί, να ερωτηθεί ο κ. Σκουμπόπουλος αν μπορεί και γιατί 
όχι να έρθει έκτακτο το θέμα σ’ επόμενη συνεδρίαση για ν’ αποφασίσουμε. 

Πέρα απ’ αυτό πιστεύω ότι και η ιδιοσυγκρασία του κ. Σκουμπόπουλου είναι 
τέτοια που να μην αρέσκεται σε υπερβολές, σε δεξιώσεις και σε τιμές  και ίσως νάναι 
ο άνθρωπος που να θέλει σε μία εκδήλωση να πάρουν το λόγο κάποιοι άνθρωποι και 
να του πλέξουν το εγκώμιο. Ειλικρινά πιστεύω ότι η σεμνότητα του χαρακτήρα του 
θα τον έκανε να αισθάνεται άσχημα, ενδεχομένως, σε μία τέτοια εκδήλωση. 



Για το λόγο αυτό ζητώ από το σώμα, στα πλαίσια της διάθεσης που υπάρχει 
από τη συντριπτική πλειοψηφία των παρόντων να μην πάρουμε απόφαση σήμερα, να 
ρωτήσουμε τον κ. Σκουμπόπουλο επί της ουσίας εάν μπορεί κι αν θέλει αυτή την 
εκδήλωση και μετά να του κάνουμε την τιμή να του ζητήσουμε αυτή την εκδήλωση. 
Κάνω έκκληση να μην προχωρήσουμε σήμερα διότι είναι τουλάχιστον αγενές. 

Πρόεδρος: Αν δεν ήταν υποψήφιος Δήμαρχος ο κ. Σκουμπόπουλος δεν θα 
ήταν αγενές να μην τιμήσει το Δ.Σ;  
 Παπαγεωργίου: Ναι. Εάν θέλετε  ν’ αφήνατε ανοικτή ημερομηνία για να 
ζητήσει ο ίδιος αν θέλει αυτή την εκδήλωση στην Εληά ή στο Δημαρχείο. 
 Πουλασουχίδης: Αυτή η συζήτηση μειώνει και την κίνηση και τον κ. 
Σκουμπόπουλο. Ηταν ο δ/ντής του Δήμου για πολλά χρόνια, ήταν αυτός που όλοι 
ξέρουμε. Πολλά διδάχθηκα από τον κ. Σκουμπόπουλο και πολλά ενημερώθηκα. Αυτό 
ήταν μία βοήθεια που δεν μπορούσε να τη δώσει κανένας δ/ντής. 
 Θα πρέπει να τιμηθεί από το Δήμο και με μία πλακέτα. Θα πρέπει να έχει 
κάτι, εκτός από τις αναμνήσεις που είναι προσωπικές, από πλευράς του Δήμου. 
 Ποτουρίδης: Αποδέχομαι τις προτάσεις  που ακούστηκαν. 
  Πρόεδρος: Μπορούμε ν’ αφήσουμε ανοικτή την ημερομηνία και να ερωτηθεί 
ο κ. Σκουμπόπουλος. 
 Παπαγεωργίου: Ο τελευταίος που μπορεί να θεωρηθεί ότι με την τοποθέτησή 
του υποβαθμίζει τον κ. Σκουμπόπουλο θα ήμουν εγώ και είναι ευνόητοι οι λόγοι. 
Παρακάλεσα το Δ.Σ να μην κάνει πρόταση πριν το συζητήσουμε με το 
ενδιαφερόμενο πρόσωπο. Βλέπω μία εμμονή που με στεναχωρεί. Εγώ τιμώ την 
παρουσία του κ. Σκουμπόπουλου τόσα χρόνια και αυτή την εκτίμηση που έχω στο 
πρόσωπό του, τις επόμενες μέρες θα εμφανιστεί δια κάποιας δημόσιας δηλώσεώς 
μου. Αλλά σήμερα, επειδή δεν θα ήταν σωστό απέναντι στο πρόσωπό του, δεν θα 
ψηφίσω μία τέτοια πρόταση. Θα ψηφίσω λευκό ζητώντας και πάλι την αναβολή του. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν με την αναβολή; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι. 
Ε. Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης,Α.Δελαβερίδης, 

Δ. Αδάμου, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Κ. 
Γκαβαϊσές , Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Γ. Χιονίδης, 
Μ.Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία αποφασίζουμε τώρα. 
Ποιοι συνάδελφοι καταψηφίζουν την πρόταση; 

            Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Π. Αγαθαγγελίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοι συνάδελφοι την ψηφίζουν όπως κατατέθηκε από τον 

Δήμαρχο αλλά με ανοικτή ημερομηνία και όπως συμπληρώθηκε από τους κ.κ. 
Πουλασουχίδη και Χιονίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. 

Δελαβερίδης, Δ. Αδάμου, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Π. 
Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές , Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Γ. 
Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου.  

Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 2  σύμβουλοι: 
Ε. Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου. 
Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1. Το από 29-5-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
            2. Ότι με την από 26-3-98 αίτησή του ο Χρήστος Σκουμπόπουλος δ/ντής 
Δήμου Βέροιας υπέβαλλε την παραίτησή του. 

3. Την με αριθ. 781/5820/27-4-98 απόφαση του Δημάρχου Βέροιας, με την     
οποία απεδέχθει την παραίτηση του παραπάνω υπαλλήλου του Δήμου και η οποία 
δημοσιεύτηκε με την αριθ. 4524/98 απόφ. Γ.Γ.Π.Κ.Μ (ΦΕΚ 92/τ. Ν.Π.Δ.Δ./22-5-98. 
4. Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Κ. Πουλασουχίδη και Γ.             
Χιονίδη. 

2. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3. Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
           Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
           Β) Εγκρίνει την παράθεση δεξίωσης προς τιμήν του αποχωρήσαντος από το 
Δήμο Βέροιας Χρήστου Σκουμπόπουλου, διευθυντού, στο Δημοτικό περίπτερο 
«ΕΛΗΑ», σε ημερομηνία που θα καθοριστεί ύστερα από συνεννόηση και στην οποία 
θα παραστούν: 

                               1.Το Δημοτικό Συμβούλιο. 
       2. Οι εργαζόμενοι στο Δήμο Βέροιας. 

               3. Οι πρώην Δήμαρχοι Βέροιας κ.κ. Κ. Ζαμπούνης και Α. Βλαζάκης. 
Γ) Εγκρίνει την απονομή αναμνηστικής πλακέτας του Δήμου στον 

αποχωρήσαντα δ/ντή του Δήμου Χρήστο Σκουμπόπουλο. 
Δ) Εγκρίνει τις σχετικές δαπάνες από την παραπάνω εκδήλωση.    

  
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 270 / 1998 

..................................................................................………............................................ 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ K. Kόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
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ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Πουλασουχίδης   
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 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

 Α. Καραντουμάνης   
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